
 

 

 
Beste 
 
 
Bedankt voor uw brief van 25 april die u aan ons heeft verstuurd. In uw brief brengt u 
drie punten onder de aandacht: 

1) De afwezigheid van een visie en een te snelle besluitvorming. 
2) De overlast door werkzaamheden. 
3) De recentelijk gemaakte kosten voor het aanpassen van het terras.  

We begrijpen uw zorgen en gaan in deze brief in op uw punten.  
 
Visie bovengronds halen Kleine Barneveldse Beek 
Het is bekend dat de gemeente Barneveld de wens heeft om de Kleine Barneveldse 
Beek bovengronds te halen. Ook in vastgestelde stukken, zoals de Omgevingsvisie 
Barneveld Centrum, is benoemd dat we deze locatie en entree van Barneveld willen 
vergroenen en de beek bovengronds willen halen.  
 
De gemeente Barneveld gaat de oversteek Burgemeester Kuntzelaan in 2026 
aanpakken. Om te voorkomen dat dit deel van Barneveld in een korte periode twee 
keer moet worden aangepakt, is door het college besloten om het naar bovenhalen 
van de beek tegelijk op te pakken. Het genomen besluit door het college op 8 april jl. 
en de ondernomen acties waren nodig om het vervolgtraject (participatie, ontwerp, 
vaststelling en realisatie) in gang te kunnen zetten. Er is hiervoor een visualisering 
gemaakt, om te kijken of het past om de beek hier naar boven te halen. Dit is nog 
geen ontwerp en er zijn dus nog geen definitieve besluiten genomen over de 
inrichting.  
 
Het deel tot aan de Gasthuisstraat wordt pas over enkele jaren uitgevoerd.  
Hierdoor hebben we voldoende tijd om een juiste inrichting te vinden voor dit deel 
van Barneveld. Wel wordt er in het project wat nu van start gaat nagedacht over een 
logische verbinding voor de toekomst en een juiste ligging van de beek.  
Hierbij houden we wel rekening met mogelijke toekomstige ontwikkelingen in het 
gebied. De toekomstige herinrichting tot aan de Gasthuisstraat met betrekking tot 
het verder bovengronds halen van de beek zal dus gaan aansluiten op het project 
herinrichting Kuntzelaan en het bovengronds halen van de beek. Hiermee 
voorkomen we dat we aanpassingen moeten doen aan het eerste deel. 
 
Participatietraject 
Nu het college een besluit heeft genomen om het bovengronds halen van de beek te 
koppelen aan het herinrichting oversteek Kuntzelaan, welke met u besproken is op 
10 april, start het verdere ontwerpproces. Daar hoort vanzelfsprekend een 
participatietraject bij zoals dat ook al in 2024 in het collegebesluit herinrichting 
Kuntzelaan is afgesproken.  
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Uiteraard betrekken we u – en andere belanghebbenden – bij het maken van het 
ontwerp. We halen de input op en maken vervolgens een voorlopig ontwerp.  
Dit ontwerp wordt gepresenteerd aan de belanghebbenden en zij kunnen op het 
ontwerp reageren. Uiteindelijk komen we tot een definitief ontwerp. Uiteraard wegen 
we de diverse belangen zorgvuldig af. De gemeenteraad moet vervolgens het 
ontwerp en het bijbehorende financiële kader vaststellen.  
 
Overlast door werkzaamheden 
Omdat de herinrichting van de oversteek van de Burgemeester Kuntzelaan in 2026 
op de uitvoeringsplanning staat en het deel tot aan de Gasthuisstraat pas over 
enkele jaren aan de beurt zal zijn, is het niet mogelijk om het gehele traject van de 
beek bovengronds halen tot aan de Gasthuisstraat in een keer uit te voeren.  
Daarvoor is ook nog geen ontwikkelingstraject gestart.  
Daarom is gekozen voor een fasering voor het bovengronds halen van de beek en is 
gekeken naar een logische plek voor de overgang van fase 1 naar fase 2.  
Hierdoor is het helaas niet te voorkomen dat we tweemaal in de nabijheid van uw 
pand moeten werken. Uiteraard doen we ons best om dit zo goed mogelijk met u af 
te stemmen en u hierbij te betrekken. Hierover gaan we graag in overleg als we 
starten met het maken van het ontwerp. Ook als over een aantal jaren het volgende 
deel aan de beurt is. 
 
Aangepast terras 
Op basis van een door de gemeente verleende bruikleenovereenkomst heeft u 
recentelijk geïnvesteerd in het terras op de parkeerplaatsen voor het restaurant. 
Daarbij hebben wij aangegeven dat in verband met het bovengronds halen van de 
Barneveldse Beek het mogelijk is dat deze bruikleenovereenkomst opgezegd kan 
worden. We begrijpen dat de recent gemaakte keuzes een behoorlijke impact 
hebben op de gedane investering. Daar hebben wij oog en oor voor.  
Wij hebben hier eerder met elkaar over gesproken en wij gaan graag verder met u in 
gesprek over hoe we hier mee om kunnen gaan.  
 
Tot slot 
We vinden het als gemeente belangrijk om u als ondernemer goed mee te nemen in 
het project en de plannen. Uiteraard betrekken we u in het ontwerpproces en kijken 
we hoe we uw wensen en voorwaarden kunnen verwerken in het ontwerp. 
Daarnaast zal met u door wethouder Pluimers-Foeken contact worden opgenomen 
om over de inhoud van de brief te spreken. 
 
Heeft u nog vragen of andere opmerkingen? Dan kunt u altijd terecht bij 
projectleider Björn Roskam. U kunt mailen naar b.roskam@barneveld.nl of bellen 
naar 14 0342. Daarnaast is, zoals bekend, uw algemene vaste aanspraakpunt namens 
de gemeente Aryan van de Maat a.vandemaat@barneveld.nl.  
 
 
Met vriendelijke groet, 
Namens burgemeester en wethouders, 
 
 
 
 
W. Wieringa    J. van der Tak 
Gemeentesecretaris   Burgemeester 




